
בדיוק שלוש שניות…
כמה זמן צריך בשביל לקלוט בן אדם? כמה צריך להכיר אותו כדי לדעת
כדי שניות  שלוש  לאנשים  מספיקות  לפעמים  שלנו  באמת?בעולם  הוא  מי 
לקלוט, לקטלג ולהחליט מי הוא בדיוק האדם שמולם, האם הוא שמאלן,

מתנחל או חרדי משתמט.
האם יכול להיות שהשיפוט המהיר והקטלני שלנו גורם לנו לפספס באמת

את העומד מולנו?
בימי בין המצרים בהם אנו אבלים על המקדש שנחרב בגלל שנאת חינם יש

כאן נקודה מעוררת מחשבה גם עבורינו…
הסרטון שלפניכם מזמין אותנו לשאול את עצמנו:

כיצד אנחנו שופטים אנשים?
כיצד אחרים מתייחסים אלינו?

ולבסוף מישהו  כלפי  ויחס  עמדה  לגבש  שמיהרנו  פעם  לנו  קרה  האם 
הופתענו לגלות עליו דברים שלא ציפינו?
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